



Halal Quality Control

شهادة حلال



Scan to verify

HALAL CERTIFICATE

Awarded to:

Pluimvee-verwerking Gebr. Heijs B.V.

Mulderspark 23, 9351 NR Leek, Netherlands

EC No.: NL5048EG

Halal Quality Control BV Netherlands hereby awards this Halal Certificate to the above mentioned company which has been found in compliance with the following criteria:

Reference Halal Standards: MS 1500:2019
OIC/SMIIC 1: 2019
Scope of Certification: Halal Slaughtering and Processing of Chicken
Product Category: CV
For the Products: See the Annex for the approved products

This Halal Certificate is the sole property of the Halal approved company and is not to be shared with unauthorized parties.

Chief Executive Officer:
Dr. A.M. ALCHAMAN



Pluimveeverwerking Gebr. Heijs BV
Mulderspark 23
9351 NR Leek
Tel: 0594-555075
www.heijsgroep.nl

Control Office of Halal Slaughtering and Halal Quality Control B.V.
Laan van Meerdervoort 53d | 2517 AE Den Haag | The Hague | Netherlands
Tel or WhatsApp: +31 70 3469795 | info@halalqualitycontrol.com | www.halalqualitycontrol.com
Legal Registration Nr: 85104019 | VAT Nr: NL863510486B01

Client ID:	NL10510500178
Issue Date:	07/01/2026
Expiry Date:	06/01/2027
Cert. No:	NL10510502889



HEIJS Groep Geflügelverarbeitung Pluimveeslachterij Gebr. Heijs B.V.

Mulderspark 23 – Postbus 77 – NL9350AB Leek – Holland www.heijsgroep.nl

Leek, Januar 2026

Sehr geehrter Kunde,

Unsere Schlachtbetriebe sind gemäß dem internationalen und angesehenen Verhaltenskodex OIC/SMIIC 1:2019 „Der allgemeine Standard für Halal-Lebensmittel“ (Helal Gida Genel Kilavuzu) für die Herstellung erstklassiger Halal-Schlachtgeflügelprodukte zugelassen. Der SMIIC-Standard ist der weltweit einzige anerkannte Standard zur Herstellung erstklassiger Halal-Produkte.

Die Grundanforderungen sind grundlegend und werden auch vom World Halal Food Council (WHFC) unterstützt:

- **Betäubung oder Schlachtung mit Gas oder CAS ist nicht zulässig.** Produkte aus diesem Verfahren sind NICHT-Halal da es ua. ein nicht akzeptables Risiko gibt das tote Tiere geschlachtet werden.
- **Nur elektrische Betäubungsmethoden stun-zu-stun Prinzip (Elektro Narkose) sind zulässig;** alle anderen Betäubungsmethoden sind NICHT-Halal
- **Die Schlachtung von Geflügel von Hand ist eine bevorzugte standardisierte Methode,** um diese Anforderungen zu erfüllen

Das bedeutet, daß Produkte nur aus Heijs-Herkunft als Kesim Halal- oder Zahiba-Halal-Geflügelprodukte klassifiziert werden können.

Wir werden regelmäßig von den Halal-Behörden des HQC (Den Haag, Niederlande) als Vertreter der Zulassungen OIC/SMIIC, JAKIM/MS1500, GSO und BPJPH und vielen anderen inspiziert, um zu überprüfen, ob unsere Schlachtverfahren und -leistungen den Anforderungen entsprechen, die für die Herstellung eines zuverlässigen Halal-Schlachtprodukts gelten.

Als bevorzugter Lieferant Ihres Halal-Geflügels haben wir unseren Kunden eine Kopie des Original-Halal-Zertifikats zugesandt. Bei Sonderanfragen kann das HQC ein produktbezogenes, spezifisches Halal-Zertifikat ausstellen. (Wenn pro Sendung ein Zertifikat benötigt wird, müssen diese zusätzlichen Kosten für die Ausstellung vom Käufer getragen werden.)

Diese Erklärung gilt nur für Produkte, die von Betrieben der Groep stammen. Hergestellt und direkt an unsere Abnehmer geliefert werden, gesetzlich geschützt und gekennzeichnet mit den EWG Nummer NL5058; NL5656 oder DK5959

Für weitere Informationen bitte kontaktieren Sie:

Mit freundlichen Grüßen,
Heijs Groep / Pluimveeslachterij Gebr. Heijs B.V.
Mulderspark 23
PO box 77
NL 9350 AB Leek (Holland)



E. sales.heijs@heijsgroep.nl

T.0031-594555075

www.heijsgroep.nl



The Standards and Metrology Institute for Islamic Countries
الإسلامية للمقاييس والمقاييس معهد
l'Institut de Normalisation et de Métrologie pour les Pays Islamiques



RECOGNISED BY JAKIM MALAYSIA



YOUR PARTNER IN HALAL
HALAL QUALITY CONTROL
CONTROL OFFICE OF HALAL SLAUGHTERING



HEIJS POULTRY PROCESSING GROUP Pluimveeverwerking Gebr. Heijs B.V.

Mulderspark 23 – Postbus 77 – NL9350AB Leek – Holland www.heijsgroep.nl

Leek, January 2026

Ref. Certified Halal origin – Additional information about Certification of Halal Poultry

Dear customer,

Our slaughteroperations are approved according the international and well respected OIC/SMIIC 1:2019 code of practise “The general standard of Halal food” (Helal Gida Genel Kilavuzu) for the production of first class Halal Slaughtered poultry products. The SMIIC standard is the world wide in general only accepted standard to produce first class Halal products.

Basic requirements are fundamental, supported by the World Halal Food Council (WHFC) too:

-Gas or CAS stunning or -slaughter is not allowed.

Products from this process are NON-Halal esp. due to the fact of a non acceptable risk slaughtering dead birds

-Electrical stun-to-stun practises can only be allowed; All other stunning methods are NON-Halal

-Hand cut slaughter of poultry is a preferred standardised practise to fulfil the demands

Meaning products can be classified as **Kesim Helal, Zahiba Halal poultry products only from Heijs origin.**

We are inspected frequently by the Halal authorities of the HQC (Den Haag – The Netherlands), as a representative for the **OIC/SMIIC, JAKIM/MS1500, GSO and BPJPH approvals** and many others to check our slaughter procedures and performance is conforming to produce a confident Halal slaughtered product.

As preferred supplier of your Halal Poultry, we sent our customers a copy of the original Halal certificate.

In case of specific requests a product related specific halal certificate can be released by the HQC.

(If per shipment a certificate is needed this additional costs for release will have to be paid by the buyer).

This statement is **only valid for products** originating and produced by the Heijs Group, and directly transferred to its customers. Products must be sealed and marked with the legally protected **EC number NL5048, NL5656 or DK5959.**

For further information you can contact us:

With kind regards,
Heijs Poultry Processing Group
Mulderspark 23
PO box 77
NL 9350 AB Leek (Holland)



sales.heijs@heijsgroep.nl

phone 0031-594555075

www.heijsgroep.nl



The Standards and Metrology Institute for Islamic Countries
الإسلامية للبلدان والمقاييس المعايير معهد
l'Institut de Normalisation et de Métrologie pour les Pays Islamiques



RECOGNISED BY JAKIM MALAYSIA



YOUR PARTNER IN HALAL
HALAL QUALITY CONTROL
CONTROL OFFICE OF HALAL SLAUGHTERING